
 

Koszalin, dnia 3 lipca 2020 r.  

OA-I-2.0003.11.2020.AN 

 

Pan 

TOMASZ BERNACKI 

Radny Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

Odpowiadając na zapytanie zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 18 czerwca 2020 r. w sprawie 

organizacji ruchu na ulicy Dębowej w Koszalinie informuję: 

 

Pana zapytanie zostanie przedstawione do przeanalizowania i  omówienia na najbliższym 

posiedzeniu Komisji ds. Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego.  

W związku z powyższym, o ostatecznym stanowisku w sprawie zostanie Pan poinformowany 

przez ww. Komisję. 

 

Prezydent Miasta 

  Piotr Jedliński  

 

 


